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Referat 

Saksnr. Sakstittel 

1.  Godkjenning av referat 

v/ Solveig W Eriksen  

Referatet ble ikke gjennomgått pga. forfall. Må godkjennes på neste møte.  

2.  Info fra rektor 

Informasjonssak v/ Olav Solvang 

Saker til oppfølging fra FAU til rektor: 

• Status Amfi, uteområde og gangvei 

• Resultater fra undersøkelsen rundt leksebevisst skole 

• Bidrag fra FAU Fjellsdalen til skolen på 25 000,- som skal øremerkes og anvendes på 

hele elevmassen. Egen pott på kr. 2000,- til SFO. Dersom skolen ønsker å bruke 

bidraget på et kulturelt arr. må skolen organisere dette. Dersom skolen ønsker innkjøp 

av diverse kan FAU være behjelpelig, men trenger ønskeliste.  

Rektor skal komme tilbake til FAU etter å ha forhørt seg med ansatte. 

Alle sakene utgikk grunnet forfall.  

3.  Disco  

Diskusjonssak v/ alle 

 

Hele møtet ble brukt til denne saken da det er kort frist til gjennomføring. Grunnet nye 

retningslinjer for utlån av skolen har det vært uklart frem til nylig om FAU fikk låne lokaler for 

å arrangere disko slik som tidligere år. FAU fikk for kort tid siden ja til å låne skolen under 

forutsetning av at FAU-representantene, minimum to på hver kveld, har gjennomført opplæring 

i branntavlen med vaktmester eller skolens konsulent. Opplæring må skje mellom kl. 0800 og 

1500 på hverdager. Kort frist i kombinasjon med mye sykefravær har gjort at det har vært 

uklart om FAU ville klare å gjennomføre slik opplæring for tilstrekkelig mange av 

representantene.   

 

Etter en kort runde i møtet ble det klart at FAU ønsket å gjennomføre slik som planlagt til tross 

for kort frist da dette er et viktig sosialt tiltak for elevene. I møtet ble det lagt ut informasjon på 

Facebook-sidene til alle trinn med spørsmål om de som hadde meldt seg til foreldrevakter 

kunne bekrefte at de kan stille på aktuell dato, evt. prøve å finne en erstatter.  

Invitasjonen ble lagt ut på Facebook-siden til FAU og delt på alle trinnene.  

  

Møte i Foreldrearbeidsutvalget (FAU) for Fjellsdalen skole 

Tidspunkt: 13.11.2023 kl. 19.00 – 20.30 Sted: Fjellsdalen skole 

Møteleder: Bente Krakhellen Referent: Bente Krakhellen 

Innkalt: 

 

 

 

 

 

1. trinn (3 rom): Eva Skotheim, Morten Rougne, Kine Risberg 

2. trinn (3 rom): Henrikke Helland, Ina Therese Birkeland, Thao Dang Terfort 

3. trinn (2 rom): Bente Krakhellen, Torunn Rosenberg Aulie 

4. trinn (3 rom): Karina Eltvik, Ida Mjelde Hanstveit, Mette Didriksen 

5. trinn (3 rom): Georg Gundersen, Korina Kvinge Kjeseth, Anne Mari Høgseth 

6. trinn (2 rom): Kristine Eidesen 

7. trinn (3 rom): Hallgrim Hals, Linda Kristin Teigland, Trond Gulbrandsøy 

Forfall: Linda, Kine, Solveig, Mette, Kristine, rektor Olav Solvang 



            

  

 

 

            

           
 
 

Saksnr. Sakstittel 

Bente tar ansvar for at invitasjonen blir sendt til skolen og distribuert på Vigilo tirsdag 

14.11.23. 

 

Ansvarlige på dagene for kontantkasse og gjennomføring  

(alle ansvarlige for gjennomføringen må ha opplæring i branntavlen av konsulent i forkant):  

1-2 trinn: Kontantkasse: Kine. Brannvakter: Kine, Morten og vara Petter Bjaadal 

3-5 trinn: Kontantkasse: Solveig. Brannvakter Mette og Solveig 

6-7 trinn: Kontantkasse: Kristine. Brannvakter Bente og Trond 

Morten og Trond har avtalt opplæring i branntavlen torsdag 16.11.23 kl. 0800.  

 

• Handling: Morten, Henrikke og Georg 

45 pizza, 1 glutenfri per dag, 1 vegetar per dag, 400 brus og 600 chips (sjekk 

beholdning brus og chips). Morten, Henrikke og Georg sjekket beholdning. Pizza ble 

handlet inn og plassert i fryser på skolen 13.11.23. 

På første møtet i FAU høst 2023 ble det besluttet å forsøke med vipps- betaling for 

inngangspenger til disco. Alle foreldre skulle da vippse inngangspenger for sitt barn i forkant 

av disco. Bakgrunnen var behov for å redusere FAU sin kontantbeholdning. Pga. svært kort 

tidsfrist for årets disco ble det besluttet å gjøre som tidligere år med kontant betaling ved 

inngangen. Det er også mulig å betale med Vipps både ved inngang og i kiosk for de som 

ønsker det.  

Det er ordnet med innleid DJ for 1-2 trinn og 3-5 trinn. Vedkommende har ikke anledning 

23.11 når 6-7 trinn skal arrangere. En av FAU-representantene gjør dette dersom ikke en av 

foreldrene kan ta det.  

Etter møtet ble det avtalt at Solveig tar kontakt med skolen og booker rom for de aktuelle 

datoene, samt ber om utsending av invitasjon på Vigilo. Solveig spør også om musikklærer kan 

gjøre klart lydanlegget på musikkrommet slik at det fungerer med oppkopling til PC/telefon. 

Evt. at FAU får instruksjon om hvordan dette skal gjøres.  

4.  Økonomisk bidrag fra FAU til benyttelse til elevene 

Beslutningssak v/ Solveig W Eriksen 

Utgikk pga. frafall.  

5.  Økonomi 

Informasjonssak v/ Linda Kristin Teigland 

Utgikk pga. frafall. 

6.  Evaluering TV-aksjonen 

v/ alle 

Utgikk pga. frafall. 

7.  Eventuelt 

v/ alle 

Utgikk pga. frafall. 

 Godkjenning av referat 

 

Referatet er godkjent på Spond 26. november. 

 

Sign.:  

 

 


